
Obec Suchá nad Parnou, Obecný úrad Suchá nad Parnou, 68 PSČ 919 01 

Z á p i s n i c a
zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. decembra 2013  

o 20.00 hod. v KD Suchá nad Parnou

Prítomní:  starostka - Ing. Daniela Balážová, PhD., poslanci - Mgr. Katarína Krajčovičová,  Ing. 
Miroslav  Oboril,  Mgr.  Peter  Planeta,  Bohumil  Žofčík,  Ing.Rastislav  Fridrich,  Stanislav 
Martinkovič, Ing. Jozef Zvolenský .

Ospravedlnení: Jozef Ladvenica, Alexej Pluhár, kontrolórka JUDr. Zuzana Krajčovičová.

1.Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Ing. Daniela Balážová, PhD. Privítala prítomných 
a určila overovateľov zápisnice: Ing. Rastislava Fridricha a Mgr. Petera Planetu. 

2.  Starostka  prečítala  program zasadnutia  a dala  hlasovať  za  program zasadnutia  OZ.  Poslanci 
navrhovaný program jednohlasne schválili.  

                                                                                             Hlasovanie: za 7 poslancov
                  proti: 0
                  zdržal sa: 0

3. Po legislatívnych zmenách a skúsenostiach po schválení VZN č. 1/2012 o miestnych daniach a 
miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady sme pristúpili k spracovaniu 
návrhu Dodatku č. 1/2013 k tomuto VZN. Návrh Dodatku č. 1/2013 – zmena je:

- v čl. 4 b) sadzby stavieb znižujeme z 1,312 € na 0,15 €,
             f) stavby na podnikanie znižujeme z 1,592 € na 0,78€,
- v čl. 6 o zníženie dane (stavieb a pozemkov) pre občanov nad 70 rokov treba požiadať do 31.1.,
- v čl. 7 o zníženie dane za psa pre občanov nad 70 rokov treba požiadať do 31.1., pri čiastkovom 
daňovom priznaní v priebehu roka,
- v čl. 11 bod 5 znižujeme sadzbu z 663,88 € na 150,00 €, 
- v čl. 12 zrušenie nevyrubovania dane do 3 €,
- v čl. 15 sa menia termíny schválenia, číslo uznesenia a účinnosť.
Dodatok č.1/2013 je prílohou zápisnice.

                                                                                        Hlasovanie: za 7 poslancov 
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0



4. ZŠ s MŠ požiadala o finančné prostriedky na realizovanú opravu havarijného stavu hygienických 
zariadení v malej budove v sume: 977 Eur a osadenie sieťok proti hmyzu do kuchyne a skladu v 
sume:111,72 Eur. OZ navrhuje vyhovieť žiadosti v celkovej sume 1088,72 Eur.

Hlasovanie: za 7 poslancov 
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

Pri úprave rozpočtu obce za rok 2013 ide v časti príjmy o navýšenie v položke školstvo – normatívy 
a navýšenie podielových daní v závislosti od štátneho rozpočtu. V časti výdavky ide len o presun 
medzi položkami, nie medzi programami. OZ predloženú úpravu berie na vedomie.

Rezervu na dotácie z rozpočtu obce pre rok 2013 OZ navrhuje prideliť Suchovskému speváckemu 
zboru na úhradu spolufinancovania projektu v sume 200 Eur a Združeniu dôchodcov na ich činnosť 
v sume: 250 Eur.

 Hlasovanie: za 7 poslancov 
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

Žiadosť  o  dotáciu  z  rozpočtu  obce  na  rok  2014  predložili:  Poľovnícke  združenie  -  čiastka 
neuvedená, Lukostrelci  – požiadavka 3000 Eur, Telovýchovná jednota – požiadavka 9 450 Eur, 
Spolok vinohradníkov a vinárov – čiastka neuvedená. OZ túto informáciu zobralo na vedomie.

Hlavná  kontrolórka  obce  sa  podieľala  nad  rámec  svojich  povinností  na  tvorbe  interných 
dokumentov,  poskytovala  aj  právne poradenstvo z týchto dôvodov OZ navrhlo odmenu hlavnej 
kontrolórke vo výške 30% základného platu za obdobie 6 mesiacov.

                                                                                        Hlasovanie: za 7 poslancov 
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

OZ a finančná komisia spracovala návrh rozpočtu na rok 2014, 2015,2016.  Návrh rozpočtu  na rok 
2014  je  spracovaný  v  súlade  s  platnou  legislatívou,  návrhom  štátneho  rozpočtu,  návrhom 
kolektívnej  zmluvy  vyššieho  stupňa,  zmluvnými  záväzkami  obce  v  oblasti  pracovno-právnych 
vzťahov,  dodávky  energií.  Pri  rozvoji  obce  pre  rok  2014  sme  zohľadnili  investičný  zámer  - 
pokračovať  v  budovaní  vodovodu,  chodníkov,  opráv  budov  vo  vlastníctve  obce  a  v  prípade 
vyhlásenia  výziev  riešenie  budovy  MŠ,  vybudovanie  cesty  a  chodníkov  pod  školou,  výstavby 
nájomných bytov. 

Rozpočet na rok 2015 a 2016 je informatívny, OZ ho zobralo na vedomie.

OZ predkladá vyrovnaný programový rozpočet na rok 2014 : Príjmy      713 440 Eur
                                                                                                   Výdavky  713 440 Eur 

K predloženému návrhu rozpočtu na rok 2014 hlavná kontrolórka spracovala stanovisko, z dôvodu 
jej ospravedlnenia na rokovaní stanovisko predložila starostka obce. OZ toto stanovisko zobralo na 
vedomie. 



Starostka obce dala hlasovať o návrhu rozpočtu na rok 2014.

                        Hlasovanie: za 7 poslancov 
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

Návrh rozpočtu na rok 2015 Príjmy 718 310 Eur, Výdavky 718 310 Eur,

                          na rok 2016 Príjmy 721 310 Eur, Výdavky 721 310 Eur.

OZ návrh rozpočtu na roky 2015, 2016 berie na vedomie bez pripomienok a hlasovania.

5. OZ na zasadnutí 28.2.2013 nerozhodlo o Zmluve o budúcej kúpnej zmluve o odovzdaní miestnej 
komunikácie  od  vlastníkov  Dubovských  v  časti  obce  Diely  pre  neprítomnosť  a  nesúlad 
predložených návrhov oboch strán. Sporný bod bol predmet zmluvy. Obec odmietla prevziať druh 
pozemku – ornú pôdu, nakoľko vo vytvorenom stavebnom obvode vo vlastníctve jednotlivcov je 
potrebné,  aby  bola  vybudovaná  miestna  komunikácia  kapacitne  spôsobilá,  skolaudovaná  s 
chodníkmi, verejným osvetlením a inžinierskymi sieťami. Dňa 8.12. elektronicky bol zaslaný návrh 
ZoBKZ zo strany predávajúcich. Na základe tejto požiadavky OZ operatívne zaradilo do programu 
rokovania  dnešného  zasadnutia  OZ tento  bod,  aby  sme  vytvorili  možnosť  budovania  miestnej 
komunikácie a následného budovania rodinných domov v tomto stavebnom obvode. Na zasadnutí 
bola prítomná zástupkyňa vlastníkov, druhý vlastník s predloženou ZoBKZ elektronicky súhlasil. 
Náležitosti  ZoBKZ  sú:  odpredaj  kapacitne  spôsobilej,  vybudovanej,  skolaudovanej  miestnej 
komunikácie  v  súlade  so schváleným a platným územným plánom obce,  Zmeny 02/2012 -  jej 
záväznej časti.

                                                                                  
                                                                                             Hlasovanie: za 7poslancov 

                   proti: 0
                   zdržal sa: 0 

6. Žiadosti. 
- Bytové spoločenstvo bytového domu súp. č. 53 požiadalo obec o riešenie problémov pri úhrade 
elektrickej  energie  spoločnosťou  VTR  prevádzkovateľom  káblového  rozvodu  v  obci.  Obec  po 
preskúmaní  uzatvorených  zmlúv  a  dodatkov  vyzve  prevádzkovateľa  o  predloženie  správy  o 
prevádzke a následne vyhodnotí opodstatnenie poskytovania tejto služby v obci.
- OZ sa 24.10.2013 zaoberalo návrhom nájomnej zmluvy pozemku  medzi obcou a Lukostreleckým 
klubom p.č.168, zatiaľ nie je výzva na projekt a nie sú jasné podmienky z výzvy. OZ navrhuje, aby 
v nájomnej zmluve boli zohľadnené tieto podmienky, doriešené niektoré ustanovenia a o zmluve 
bude OZ rozhodovať na ďalšom zasadnutí.
- Na Obecný úrad bola doručená žiadosť o zvýšenie počtu detí v MŠ. Starostka obce konštatovala 
opodstatnenie  žiadosti,  problém  sa  týka  mnohých  obcí  a  miest.  Obec  sa  touto  problematikou 
zaoberá dlhšie, o čom svedčí veľa rokovaní. Na budove MŠ boli vykonané opravy, napojenie na 
vodovod,  kanalizáciu  –  všetky  zrealizované  práce  sme  prezentovali  na  predchádzajúcich 
zasadnutiach OZ. Návrhy na riešenie situácie – prístavba MŠ, alebo nadstavba – každý variant  je 
okolo  300 tis. Eur. Starostka obce s riaditeľkou ZŠ s MŠ a rodičmi spoločne preverili aj návrh na 
zriadenie kontajnerovej škôlky - tento návrh bol vyhodnotený ako neefektívny. Riešenie vidíme vo 
využití podkrovia budovy MŠ na spálne, sociálne zariadenie pre deti a zamestnancov, čím by na 
prízemí  vznikol  priestor  na triedy.  Potrebná  je  aj  rekonštrukcia  kotolne.  Otázkou zostáva zdroj 



financovania – na túto oblasť nie sú vyhlásené výzvy a obec z vlastného rozpočtu nie je schopná 
tieto práce  zrealizovať. Aj naďalej sa budeme tejto téme venovať a hľadať možnosti.

7. Informácie.
- Západoslovenská distribučná požiadala obec o spoluprácu s oboznámením občanov obce s výzvou 
pre  vlastníkov  nehnuteľností,  aby  vykonali  potrebný  orez  stromov  a  porastov  v  blízkosti 
elektrického vedenia do 30.11.2014, 
- starostka informovala o brigáde na oddychovej zóne členov spoločenských organizácií a vyjadrila 
všetkým členom poďakovanie. Obec spracovala ďalší projekt v rámci výzvy Zelené oázy na úpravu 
tohto územia
- v dňoch 9.11. a 23.11. 2013  sa uskutočnili voľby do VÚC,
-starostka  obce  vyslovila  veľké  poďakovanie  Združeniu  dôchodcov  za  ich  aktívnu  činnosť, 
udržiavanie čistoty a poriadku na cintoríne,  v okolí kostola i za pečenie perníkov k blížiacej  sa 
pernikiáde,
- členovia DHZ počas celého roka dôstojne reprezentovali obec, dosahovali popredné umiestnenia v 
súťažiach,  spolupracovali  so  spoločenskými  organizáciami  a  OcÚ,  zorganizovali  ďalší  ročník 
country bálu – za tieto aktivity im starostka tiež poďakovala.

8.Rôzne.
Pripravované podujatia:
- návšteva jubilujúcich občanov v adventnom čase starostkou obce,
- 15.12. 2013 Advent v Suchej nad Parnou – prezentácia necenzurovanej verzie románu Františka 
Hečku  Červené  víno  spojená  s  predajom  kníh  našich  autorov  a  vydavateľstva  DAJAMA  a 
pernikiáda,
- 21.12.2013 slávnostné vyhodnotenie Združenia pre podporu detí a mládeže v Trnavskom kraji – 
nominovaná bola obec, pán Jozef Dubovský a Daniela Martinkovičová,
-  28.12.2013  -   zhodnotenie  a  ukončenie  roka  s  kultúrnym  programom  folklórnej  skupiny  a 
dychovej hudby Suchovanka.

 
                                                                                                
 9. Zapisovateľka prečítala prijaté uznesenia.

10. Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie ukončila.

Prvé zasadnutie OZ v roku 2014 je naplánované na deň 13.2.2014.
              

O v e r o v a t e l i a :

Ing. Rastislav Fridrich             ….................................

Mgr. Peter Planeta                    .....................................

                Ing. Daniela B a l á ž o v á, PhD.
                                                                                                     starostka obce

V Suchej nad Parnou 18. decembra  2013
Zapísala: Helena Tajcnárová


